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Afwezig  

 
1. Opening en mededelingen 
 
Voorzitter (plv.) opent de vergadering en heet alle aanwezigen van harte welkom. 
 
Afmeldingen en vervangingen:  
- 
 
Agenda is vastgesteld.  
 
De commissie heeft conform kennis genomen van het verslag. 
 
2. Vragen van de commissie 
 
1. Mw. M. Sümer (CDA) – Afvaldumping  
 
De fractie van het CDA maakt zich grote zorgen over het dumpen van afval naast containers, met 
name bij het winkelcentrum Wesselerbrink. In de bijlage vindt u foto’s van twee verschillende 
momenten, namelijk 4 november en 29 november.  
 
Dit vormt niet alleen een doorn in het oog, maar belemmert ook de toegankelijkheid voor  
mensen met een scootmobiel of rollator.  
 
Naar aanleiding van deze problematiek hebben wij de volgende vragen aan de wethouder: 
 
1. Is de wethouder op de hoogte van de afvaldumping bij het winkelcentrum Wesselerbrink?  
○ Zo ja, welke maatregelen zijn er tot nu toe genomen om dit tegen te gaan?  
 
Antwoord:  
Ja, de wethouder is op de hoogte van de afvaldumping bij het winkelcentrum Wesselerbrink.   
De acties en maatregelen die hierop ondernomen worden zijn de volgende:     



 

- Dagelijks ledigen van de verzamelcontainers door Twente Milieu;  
- Dagelijks verwijderen van illegale bijplaatsingen;  
- Handhaving via de Boa's en inzet van boetes bij overtredingen.  
 
2. Hoe wordt momenteel toezicht gehouden op het correct gebruik van de containers in de 
stad, en specifiek bij winkelcentra zoals Wesselerbrink?  
○ Zijn er cijfers beschikbaar over het aantal meldingen of boetes rondom afvaldumping op deze 
locatie?  
 
Antwoord: 
De Boa’s houden op twee manieren toezicht op ondergrondse verzamelcontainers:     
- Meerdere keren per week controleren boa's alle containers op illegale bijplaatsingen.  
- Er is cameratoezicht op een beperkt aantal locaties.   
 
 Specifiek bij winkelcentrum Wesselerbrink van 1 januari tot 31 oktober 2024:    
- 27 boetes opgemaakt voor bijplaatsingen (= zak naast container zetten) á 95 euro per incident;  
- 6 boetes voor het bijplaatsen van grofvuil zoals dumpen koelkast, bank etc. Boete bedraagt in dit 
geval 390 euro per incident en wordt 450 euro (vanaf 2025).   
 
3. Welke concrete stappen gaat de wethouder ondernemen om te voorkomen dat afval naast 
containers wordt gedumpt?  
○ Wordt er bijvoorbeeld overwogen om de handhaving te intensiveren, of om extra cameratoezicht te 
plaatsen? 
 
Antwoord: 
In 2025 wordt de samenwerking tussen Handhaving, Twente Milieu, Stadsdeelbeheer en Onderhoud 
Enschede geïntensiveerd. De wethouder Leefomgeving gaat binnenkort met de raad in gesprek gaan 
over het mogelijke gedragsinterventies om bijgezet en gedumpt (grof) afval tegen te gaan.   
 
 
2. Dhr. H. Busschers (PVV) –  wegdek Usselerveenweg 
 
Een kleine 15 jaar geleden is het asfalt van de Usselerveenweg herstelt volgens het koud recycle 
techniek, om tot een draagkrachtige tussenlaag te komen. Bij deze recycling wordt geen nieuw asfalt 
gevormd maar een ‘bitumen gestabiliseerd materiaal’ gemaakt met schuimbitumen. Iedereen blij dat 
er eindelijk wat werd gedaan aan het slechte wegdek, maar het lijkt niet zo goed te gaan met het 
wegdek, de weg wordt bij het Rutbeek met de dag smaller en smaller en de gaten groter en groter 
door parkerende auto’s bij het Rutbeek. Het wordt een gevaar voor weggebruikers, onlangs is er zelfs 
al iemand van de fiets gevallen hierdoor, daar is ook al een klacht voor ingediend. Tevens zijn er al 
meerdere klachten ingediend, maar het enige wat uitgevoerd wordt zijn borden met de waarschuwing 
“Slecht wegdek” en de gaten een beetje opgelapt met koud asfalt. 
 
1.  Is het bij het college bekend dat de Usselerveenweg er zo slecht aan toe is? En zo ja, zijn er 
plannen voor deze weg om op korte termijn, maar ook eventueel andere wegen in het 
buitengebied die deze techniek ondergaan zijn weer te herstellen met goed asfalt? 



 

 
Antwoord: 
Ja, het college is op de hoogte. Hoewel de weg nu in slechte staat verkeert, wordt er in 2025 herstel 
uitgevoerd met een nieuwe toplaag.  
 
Naast de Usselerveenweg zijn ook de Weustinkhoekweg en de Linderesweg (2009-2010) met koud 
recycling behandeld. De Weustinkhoekweg is nog in goede staat. De Linderesweg staat op de lijst 
voor een nieuwe deklaag. Wegen zoals de Oostweg (2016) zijn in goede staat. 
 
2. Is het college het met ons eens dat het niet normaal is dat de weg er zo slecht bij ligt, er 
moeten toch niet eerst ongelukken gebeuren voor dat er iets aan gedaan wordt? 
 
Antwoord: 
Het college van B&W vindt onderhoud van wegen belangrijk.  
 
3. Aandachtspunten en toezeggingen  

 
 Updates zijn toegevoegd aan aandachtspunten en toezeggingenlijst.  

 
 
4. Korte mededelingen 
 
Stadsdeelcommissie: 
 
Dit is de laatste vergadering van dhr. De Roode (CU) in de stadsdeelcommissie Zuid. Dhr. De Roode 
was sinds 2011 betrokken bij deze stadsdeelcommissie.  
 
Stadsdeelmanagement Zuid en stadsdeelwethouder: 
 
Multiculturele Nieuwjaarsmarkt: 
Zaterdag 11 januari vindt, van 14.00 uur tot 17.00 uur, bij speeltuin Tuindorp een multiculturele 
Nieuwjaarsmarkt plaats. De organisatie is een samenwerking tussen inwoners, speeltuin Tuindorp, 
Incluzio, Sportaal, Alifa, Scoren in de wijk, de SES en de gemeente. Inwoners worden uitgenodigd 
voor een feestelijke markt met een multicultureel karakter. Naast een aanbod van leuke activiteiten en 
eten & drinken uit diverse culturen, wordt ook informatie en aanbod van partners uit de wijk gedeeld. 
De uitnodiging voor de commissie volgt. 
 
Tweede editie Politiekids: 
In januari gaat in de Wesselerbrink de tweede editie van Politiekids van start. Politiekids is een 
samenwerking tussen Incluzio, Politie, Sportaal, Alifa en gemeente. Deze editie worden alle 
bassischolen in de Wesselerbrink in de gelegenheid gesteld deel te nemen. 
 
5. Nieuws vanuit de wijkraden 
 
- Dhr. Boz, namens Wijkraad Wesselerbrink over Nota Bewegen, Sport en Spelen. Door de wijkraad 
zijn opmerkingen en vragen gedeeld m.b.t. tot de beleidsnota.  



 

Toezegging wethouder Jajan: Er wordt schriftelijk gereageerd op de vragen en opmerkingen.  
 
Op 17 december 2024 is de beantwoording/reactie per mail gedeeld met de commissie en de 
wijkraad.  
 
 
6. Beeldvormend (opinierend): Consultatie woningbouw Zuid 
Esmarkerrondweg (voormalig tuincentrum Beimer) 
 
Consultatie i.h.k.v.de Gids Buitenkans 2022: initiatief Zuid Esmarkerrondweg, locatie voormalig 
tuincentrum Beimer 
 
Bouwbedrijf Trebbe heeft plannen voor woningbouwontwikkeling aan de Zuid Esmarkerrondweg op de 
locatie van het voormalig Tuincentrum Beimer. Wethouder Jajan legt het plan voor aan de 
stadsdeelcommissie om te onderzoeken of er voldoende draagvlak is om verder te gaan met de 
uitwerking van het initiatief. De initiatiefnemer zal tijdens de vergadering een nadere toelichting geven 
op hun plan. 
 
Woordvoerderswissel: L. Lents i.p.v. N. Otter (BBE) 
 
Aftrap middels een presentatie door Dhr. P. Lutjeshuis (Trebbe) met toelichting op het plan.  
 
Bijdrage van: Volt, PvdD, CU, CDA, Groep van Ek/Woltjer, BBE, GL, PvdA, VVD, D66 en EA 
 
Door de fracties worden vragen gesteld aan initiatiefnemer en wethouder.  
 
Conclusie wethouder Jajan: 

• Voorzichtige conclusie dat de meerderheid van de commissie overwegend positief is over het 
plan.  

• Een aantal zaken waaronder betaalbaarheid is genoemd en dat nemen we in bredere zin 
mee.  

• Ten aanzien van alle andere zaken; dat nemen we mee in het vervolgtraject.   
• We komen terug bij de Raad met een omgevingsplan.  

 
 

7. Sluiting 
De voorzitter dankt de aanwezigen en sluit de vergadering. De volgende vergadering vindt plaats op 
28 januari 2025 
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